
 

中大學生／教職員「假日穿梭校巴」服務 
“Holidays Shuttle Bus” Service for CUHK Student / Staff  

星期日及公眾假期服務時間表 
Time-table on Sunday & Public Holidays 

. 實施日期：2018 年 9 月 1 日  w.e.f.：Sep 1, 2018. 
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註  ： 由 9 月至翌年 5 月，在假日的最後一天，於 2000-2320 時段，將會加開班次至 10-15 分鐘一班 
Note :  From Sep to next May, on every last day of public holiday(s), additional buses at 10-15 min interval 

will be arranged between 2000-2320 hrs 
 

 Note 註： S  設有企位校巴 Standing Allowed Bus   NS  不設企位校巴 No Standing Allowed Bus     首站 First Stop 
 

Notice to Passengers with Luggage 攜帶行李乘客須知 
 S  ‘Standing Allowed Bus’ - Luggage onboard permitted subject to no blockage of passage. 
 ‘設有企位校巴’ - 隨身行李請勿阻塞通道。 
 NS  ‘No Standing Allowed Bus’ - Due to narrow passage, large size luggage (bigger than cabin allowable) is forbidden. 
 ‘不設企位校巴’ - 因通道狹窄，大型行李(超過機艙容許尺碼)不准攜帶上車。 

 

Reminder: Passengers with large size luggage are advised to look for routes served by  S ‘Standing Allowed Bus’ for their destinations. 
提示：攜帶大型行李乘客請選擇 S ‘設有企位校巴’服務路線前往目的地。 

  

# 逢每小時 00 分由港鐵大學站開出班次途經 39 區 
 Every 00 minute of the hour, the bus departs from Univ. MTR Station will call at Area 39 
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